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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 6788/2022 
ASSUMPTE: ACTA Consell Participació Ciutadana núm. 3 
 

PERSONES ASSISTENTS 
PRESIDENTA 
- Gemma Alós Sospedra, regidora 
Participació Ciutadana. 
VOCALS 

- Luisa Castells Garés, G.M. PP 
- Fernando Pascual Moscardó, 

G.M. PSPV-PSOE 
- Jaime Rossell Marín, Consell 

Escolar Municipal. 
- Alicia Sierra Clari, Consell 

Assesor de Comerç. 
- Pascual Carrasco Soler, AAVV 

Sants Patrons, Les Basses, Sant 
Judes. 

- Paco González Paños, AAVV 
Balcó de la Ribera. 

- Elvira Olmos Esteve, AAVV El 
Racó 

- Salvador Oliver, AAVV 
L’Alquerieta. 

 
SECRETARIA 

- Consuelo Llopis Pla. 
 
NO ASSISTEIXEN 

- Paco Cerveró, G.M. Ciudadanos 
- Angel Aparisi Jordán, G.M. VOX 
- Salvador Iñigo Luis, Consell P.N. 

Murta-Casella. 
- Reme Pau Pla, AAVV Raval de 

Sant Agustí. 
- Javier Camarasa Carrasco  AAVV 

La Barraca d’A. Vives. 
 

HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
- Leticia Piquer Ortiz, G.M. 

Compromís 
 

Assiteixen per: 
- AAVV Colonia Ana Sanchis, 

Daniel Moyano. 
 

 
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA 
PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 29 DE SETEMBRE 
DE 2022.  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ 
ORDINARIA. 
 
A la ciutat d'Alzira, a les 19 hores del dia 
29 de setembre de 2022 es reuneixen a 
la Casa Consistorial (saló d’actes, planta 
4) les persones que al marge 
s'expressen, membres del Consell de 
Participació Ciutadana d'aquest 
Ajuntament, amb la finalitat de celebrar la 
sessió ordinària per a la qual han sigut 
prèviament convocats, presidida per la 
regidora delegada de Participació 
Ciutadana, Gemma Alós Sospedra, amb 
l'assistència tècnica de la secretària. 
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pàg. 2 
 

ORDRE DEL DIA 
 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

La presidenta, informa que l’acta de l’anterior Consell se'ls ha facilitat junt a la 
convocatòria d'este, i pregunta si hi ha alguna objecció a la mateixa. 
No havent-hi cap intervenció, els assistents mostren la seua conformitat a l'acta de la 
sessió del Consell del 5 de maig de 2022, que queda aprovada per unanimitat. 
 
 
2. Informació sobre assumptes municipals. 

Gemma Alós informa sobre els següents assumptes: 
 
2.1. Respecte a l'Agenda Urbana, que s'han sotmés a votació de la ciutadania els 
projectes per a establir una prioritat, i han resultat, per ordre, els següents; 
 
- Alzira futur climàtic, adaptació de la ciutat i els seus edificis. 
- Anell verd i riu de futur. 
- Clau energètica. 
- Administració eficient i connectada. 
 
Alicia Sierra indica que el procés de votació era prou complicat, que ella va intentar 
complimentar-lo i al final va desistir. Pregunta, per curiositat, quanta gent ha votat. 
 
La presidenta respon que unes 100 persones, poc representatiu per a una ciutat de 
45.000 habitants. 
 
Elvira Olmos, manifesta que a ella li va ocórrer el mateix i no ho va poder contestar. 
 
2.2. Informa sobre un assumpte tractat en la Comissió de Toponímia referit a una 
proposta de la AAVV Colònia Ana Sanchis sobre el canvi de nom d'una travessia entre 
dos carrers del barri. 
 
Exposa que en el barri es va posar el nom dels Beatles a una travessia i la AAVV va 
mostrar la seua disconformitat. D'acord amb la regidoria de Participació Ciutadana es 
va arribar a l'acord de proposar una canvi i que es diguera: Personal Gràfiques Suñer, 
com a reconeixement a tots els treballadors del sector i d'acord amb els noms dels 
carrers del barri, que es va crear entorn de l'empresa Cartonatges Suñer. 
 
Recentment se'ns va convidar, a mi com a regidora i a Chelo com a tècnic de 
Participació, a assistir a la Comissió de Toponímia ja que s'anava a tractar l'assumpte 
del canvi del nom de la travessia. Es va defensar la proposta sobre la base de la 
sol·licitud i la participació i va ser aprovat el nom Personal Gràfiques Suñer per tractar-
se d'una circumstància molt concreta i sense que això sente precedent davant altres 
propostes sobre empreses de la ciutat. 
 
2.3. Comenta que en l'anterior Consell, la representant de la AAVV El Racó va 
sol·licitar que la informació cultural s'exposara en un tauló que està situat en 
l'entrada de la urbanització. Després de realitzar diverses gestions des de Participació, 
es va arribar a la conclusió que, encara que es publica tot en les xarxes socials, el més  
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oportú seria remetre l'agenda cultural a l'adreça electrònica de totes les Associacions 
Veïnals i que ells la feren extensiva als seus associats. 
 
La gestió ja s'ha fet amb els informàtics i el departament de Cultura, només han de 
comprovar que l'estan rebent. Al que els representants de AAVV responen 
afirmativament. 
 
2.4. Informa que la setmana pròxima comencen les rutes d'Alzira Camina, que és una 
manera de fer exercici i que es poden inscriure en qualsevol moment tant a nivell 
individual com a nivell de grup.  
Poden recollir en eixe moment fulles d’inscripció. 
 
 
3. Situació Covid a Alzira i vacunació. 
 
La presidenta informa que, com tots ja saben, la incidència es comptabilitza sobre els 
majors de 60 anys, així a Alzira el nivell d'incidència és baix. 
 
Quant a la vacunació, s'està aplicant al mateix temps la grip normal en un braç i la del 
Covid en l'altre, s'ha començat ja en residències i en persones d'alt risc. 
En breu es rebrà un SMS avisant. 
 
Elvira Olmos comenta que s'estan rebent uns watsApp’s com si foren del Ministeri de 
Sanitat informant sobre la vacunació i, pel que sembla, no són fiables. 

Gemma Alós indica que el SMS (no watsApp) que rebran ve a dir: el pacient amb número 
de SIP: el que tinguen, té cita: el dia que se indique. 

 
4. Suggeriments als Pressupostos Municipals per 2023. 
 
La presidenta informa que s'estan elaborant els Pressupostos Municipals per a l'any vinent, 
per la qual cosa si consideren que es pot incloure alguna proposta per als seus respectius 
barris, poden fer-la arribar al correu electrònic: participacio@alzira.es 

Jaime Rossell, del Consell Escolar Municipal, informa que els col·legis públics estan molt 
deteriorats, no hi ha cap que no s'haja queixat: Teodoro Andreu, Ausiàs March, Lluis Vives, 
etc; però concretament la situació mes perillosa, en aquests moments, és una cornisa que 
va caure en el Blasco Ibáñez i una talla que també està a punt de caure, per on passen 
400 xiquets amb el perill que això suposa. Els tècnics municipals ja ho han vist. 

Es pregunta perquè, segons ha escoltat en les notícies, s'intervindrà de nou al carrer 
Benito Pérez Galdós, serà la tercera vegada en 5 anys, i en els col·legis no es fa res. 

Indica que, a més de representant del Consell Escolar Municipal és també president de la 
Coordinadora d'AMPAS i recalca que no entén com es pot arribar a esta situació. 
 
Fernando Pascual explica que hi ha dificultats econòmiques i d'entesa amb la Conselleria, 
ja que a l'Ajuntament li correspon el manteniment i a la Conselleria les inversions, però la 
línia que separa els dos concepte és molt fina i en això està el desacord. 

S'intentarà augmentar la partida pressupostària destinada al manteniment de 9 col·legis i 3 
escoletes. 

Id
en

tif
ic

ad
or

 l8
X

X
 x

jK
L 

k4
K

b 
B

ex
G

 IQ
FX

 p
eV

+ 
ox

g=

U
R

L 
ht

tp
s:

//s
ed

ee
le

ct
ro

ni
ca

.a
lz

ira
.e

s/
P

or
ta

lC
iu

da
da

no
/v

er
ify

D
oc

s.
js

p

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt
mailto:participacio@alzira.es


 
 
 

pàg. 4 
 

Possiblement, no és el correcte, però aquest govern, en les dues legislatures, no ha 
augmentat els impostos municipals i els governs d'Elena Bastidas, en els últims anys, 
tampoc els van pujar, és a dir aquest Ajuntament porta 10 anys amb els mateixos 
impostos, per això si no hi ha més no es pot gastar més. 

Per exemple, la millora de la il·luminació de les avingudes Sants Patrons i Hispanitat, que 
l'any passat es consideraven una inversió, no s'han pogut dur a terme i s'ha passat a 
inversió de la Diputació per 35.000 euros. No és una excusa, és un exemple. 

També està pendent el problema de les dues calderes, que tots recordaran, que l'any 
passat fallaren en els col·legis. L'Ajuntament ha fet molts requeriments però no s'arriba a 
una solució i l’hivern està ací. 

En manteniment de col·legis es pressuposten 20.000 euros i probablement caldria 
augmentar l’assignació. 
 
Pascual Carrasco opina que no pujar els impostos queda molt bé políticament però es 
retallen serveis i la ciutadania no ho entén. 
 
Luisa Castells indica que també està l'opció de prioritzar. 
 
Elvira Olmos diu que si cal pressionar a la Conselleria les associacions estem per a 
recolzar, però amb l'alcalde i els regidors davant. 
 
Daniel Moyano opina, per experiència, que els polítics assignen uns diners per a una cosa 
i després els gasten en una altra, si els pressupostos es concreten per a alguna cosa i 
s'aproven no hauria de canviar-se el destí. 
 
Salvador Oliver posa un exemple, si en l'Avinguda s'ha de canviar la llum, però actualment 
hi ha i en els col·legis hi ha un perill que pot afectar greument els xiquets, el que caldria fer 
és valorar, prioritzar i solucionar. 
 
Fernando Pascual diu que l'Ajuntament no pot assumir competències impròpies, i ens 
consta que des de la regidoria d'educació i el propi alcalde ho estan intentant solucionar. 
 
El que es pot intentar és que s'augmente l'assignació per a manteniment de col·legis per a 
l'any que ve. 

La presidenta conclou en que este Consell de Participació Ciutadana (integrat per 
representants d'altres consells sectorials i per les Associacions Veïnals a més dels 
representants polítics) sol·licita a l'equip de govern que s'augmente l'assignació per a 
manteniment de col·legis en els Pressupostos Municipals per a 2023. 

 
5. Precs i preguntes. 
 
Alícia Sierra, apunta que agrairien que quan, per motiu de festes o celebracions, es 
tanquen determinats carrers s’avisara d'alguna manera als comerciants i també s'informara 
sobre llocs d'aparcaments, ja que resultaria molt útil en les relacions comercials. 
 
Gemma Alós respon que es pot intentar a vore que es pot fer. 

Elvira Olmos explica una situació sobre el tracte de la Conselleria a diferents pobles amb 
una mateixa situació. A la urbanització el Racó arribava un autobús per a l'institut i la 
Conselleria va eliminar la parada sense avisar, ni comunicar-lo a l'Ajuntament. En 
Tavernes es va fer el mateix. 
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Ací es va quedar amb la parada a Alzira i en canvi en Tavernes es va recuperar la parada 
que s'havia eliminat. 

I pregunta què cal fer perquè es recupere la parada? Per què a un altre poble se li fa cas i 
a Alzira no? S'actua en funció del color polític? o, el nivell de pressió municipal és diferent?  

Daniel Moyano creu que és qüestió de falta de mobilització. 

Salvador Oliver informa que al carrer Numància cantó amb carrer Trafalgar hi ha un edifici 
sense finestres i amb molta brutícia que, pel que sembla, és de Caixabank i caldria exigir-
los que netejaren i tapiaren els accessos. 

La presidenta respon que en Caixabank no et donen un telèfon al qual avisar, et donen un 
correu i s'ha contactat amb ells en moltes ocasions, perquè creiem que no està ocupada, 
està accessible. L'última resposta va ser que anirien a comprovar si estava ocupada i no 
han contestat encara. 

Cal tindre en compte que no es pot entrar a casa de ningú i que cal realitzar unes gestions 
prèvies a l'obertura d'expedient. 

Salvador Oliver informa sobre altres qüestions del barri: 

- Al carrer Calvari hi ha una casa amb 3 cavalls i l'olor és molest. 

- El problema dels trastos al carrer, que s'ha comentat ja en altres ocasions, s'ha convertit 
en crònic. És increïble que no se solucione, a més com no se sanciona va en augment. I si 
se sancionara caldria vigilar perquè no reincidisquen. 

- Amb 2 plaques de prohibit estacionar s'aparca i, davant la falta d'actuació de la Policia 
Local, cada vegada hi ha mes cotxes mal estacionats. 

D'altra banda, en una visita al barri els regidors es van comprometre a netejar i pintar 
zones que estaven molt abandonades i com s'ha realitzat, en nom de l'Associació vull 
donar les gràcies. 

La presidenta contesta que això dels cavalls ho tenen en compte i que ja s'ha avisat a la 
Policia Local. 

Quant als trastos al carrer, ahir precisament, es va comentar en el Ple, però indica que 
cada vegada que s'ha denunciat la situació en este Consell, des de Participació, s'ha 
informat. 

Quant a l'aparcament no sancionat es participarà també a la Policia Local. 

Paco González informa que al carrer Pizarro, la meitat del carrer està assenyalada com a 
direcció prohibida i demanen que es revertisca i es puga passar. 

Salvador Oliver respon que es va plantejar i es va fer un estudi perquè tots els carrers 
tingueren una única adreça, es va dur a terme i és millor. No obstant això, la realitat és que 
no es respecten els senyals i no passa res, si denunciaren la situació seria una altra però 
és que la Policia Local quan passa no denúncia. 
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Gemma Alós informa que des de el col·legi es va plantejar un canvi per als carrers Arapiles 
i San Quintin i la Policia Local va dir que ho estudiaria. 

Paco González informa que el xalet conegut com del narco està una altra vegada ple 
d'herbes i mala herba. 

I sol·licita que en Ocasió Plus s'aparque en un sol costat del carrer, ja que ara ocupen els 
dos costats del carrer. 

La presidenta diu que pren nota. 
 
 
La secretaria, recorda a les Associacions Veïnals que el termini per a justificar les 
subvencions finalitza el 15 de novembre, i informa que el tràmit és el mateix que el de l'any 
passat, no s'ha canviat res. 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s'alça la sessió, sent 
les 19:25 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
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TECNICA DE GESTION

AJUNTAMENT ALZIRA
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REGIDORA

AJUNTAMENT D'ALZIRA


